



الإنشاءات
I.C.C.C.

شركة الإنشاءات الدولية
للمقاولات

INTERNATIONAL
CONSTRUCTION
CONTRACTING
COMPANY

Part of



البركة القابضة
AL BARAKAH HOLDING

INDEX

الفهرس

ABOUT US

ICCC	03
AL BARAKAH HOLDING	05

OUR APPROACH

OUR SERVICES

OUR PORTFOLIO

WORKERS VILLAGE	13
AL RAHA VILLAGE	15
AL QANA PROJECT	17

نبذة عنا

الإنشاءات الدولية للمقاولات
البركة القابضة

منهجنا

خدماتنا

أعمالنا

القرية العمالية
قرية الراحة
القناة



نبذة عنا

ABOUT
US

International Construction Contracting Company (ICCC), is one of the subsidiaries of Al Barakah Holding taking part in the development of infrastructures in key sectors of the Emirate.

Infrastructure has been a vital necessity in the society and ICCC is committed to the social and economic growth of the community. Our team has the comprehensive capabilities and extensive technical expertise to build sustainable infrastructures for the future society.

ICCC's operations are guided through the organization's core vision, making life better. This is achievable through partnering with our customers and building cost-effective, sustainable infrastructures that support an ideal community.

ICCC's business principles are rooted in every resource we have and through our actions, we maintain the balance between business, the environment and social responsibility.



الشركة الدولية للإنشاءات والمقاولات هي واحدة من الشركات التابعة لمجموعة البركة القابضة، وتشارك في تطوير البنية التحتية للقطاعات الرئيسية في الإمارة.

والحقيقة أن البنية التحتية تمثل ضرورة لا غنى عنها للتنمية في المجتمع، والشركة الدولية للإنشاءات والمقاولات ملتزمة بالمساهمة في تحقيق النمو الاجتماعي والاقتصادي داخل المجتمع، حيث يتمتع فريقنا بالإمكانيات المتكاملة والخبرة الواسعة لبناء مرافق بنية تحتية مستدامة لفائدة المجتمعات المستقبلية.

وتسير عمليات الشركة الدولية للإنشاءات والمقاولات وفقاً للرؤية الأساسية للمؤسسة، وهو: جعل الحياة أفضل. ويتحقق ذلك من خلال الشراكة مع عملائنا وكذلك من خلال إنشاء مرافق بنية أساسية مستدامة وموفرة للنفقات ومن شأنها توفير الدعم للمجتمع المثالي.

تترسخ مبادئ العمل في الشركة الدولية للإنشاءات والمقاولات في كل مورد لدينا كما تنعكس بوضوح فيما ننجزه من أعمال، فنحن نحافظ على التوازن بين العمل والبيئة والمسؤولية المجتمعية.

البركة القابضة
AL BARAKAH
HOLDING





البركة الق
AKAH HOLDING

تأسست «البركة القابضة» سنة ٢٠٠٦ بهدف الاستثمار والتطوير في مشاريع حيوية وفق أرقى المستويات العالمية حاملة شعار الاستثمار الاستراتيجي في الابتكار وتطوير المشاريع الكبرى التي تحقق أهداف المؤسسة.

مع التزامها الدائم بتعزيز نموها في دولة الإمارات العربية المتحدة، تحقق الشركة نجاحاً باهراً في قطاعات اقتصادية متعددة من خلال تقديمها الاستثمارات والحلول الرائدة، وإلتزامها الدائم بإعلاء القيم في جميع الشركات التابعة لها والتي تعمل بطريقة متكاملة ومتناغمة.

Founded in 2006, Al Barakah Holding has been established initially upon the realization that developing world-class ventures requires constant innovation and development.

Al Barakah Holding commits towards enhancing the economic opportunities in the United Arab Emirates. The company has achieved phenomenal success and growth by offering key solutions in multiple sectors, upholding long term values for all of its integrated subsidiaries.



منهجنا

OUR APPROACH

Infrastructure being the source of developing sustainable communities, is integral to technology and innovation that enables societies to move forward with a productive change.

ICCC believes in delivering results that have a lasting effect in the community as well as for our clients. Extensive industry knowledge coupled with our customer-centric approach enables us to explore fresh perspectives to end up with creative solutions to infrastructural challenges.

Our core business principals drive us to continually learn and explore innovative routes of addressing our client needs. This helps us bring a positive change for our clients and invariably to the community we build and maintain.



إن البنية التحتية، بوصفها الركيزة الأساسية لتنمية المجتمعات المستدامة، هي جزء مكمل لا غنى عنه للتكنولوجيا والإبداع الذي يُمكن المجتمعات من المُضي قدماً في مسيرة التغيير البناء.

وتؤمن الشركة الدولية للإنشاءات والمقاولات بأهمية تحقيق النتائج ذات الأثر الدائم في المجتمع وكذلك لعملائنا. تتيح لنا المعرفة الصناعية العميقة التي نستند إليها، مقترنة بمنهجنا الذي يركز على خدمة العميل، استكشاف زوايا رؤى جديدة للوصول إلى حلول إبداعية لتحديات البنية التحتية.

كما تدفعنا مبادئنا الجوهرية للأعمال إلى التعلم بصورة دائمة واكتشاف سبل جديدة لتلبية احتياجات عملائنا، ومن شأن ذلك مساعدتنا في تحقيق التغيير الإيجابي لدى عملائنا وأيضاً وبنفس القدر للمجتمعات التي نبنيها ونقوم على صيانتها.



خدماتنا

OUR SERVICES

تقدم الشركة الدولية للإنشاءات والمقاولات خدمات مصممة لتنفيذ أعمال ذات قيمة طويلة الأجل لعملائنا وللمجتمع. وبوصفنا واحدة من الشركات الرائدة في مجال خدمات البنية التحتية، فإننا نؤمن بأهمية تكوين العلاقات القوية مع عملائنا. كما نقدم خدمات تتسم بأنها قابلة للتعديل بالكامل لتلائم احتياجات كل عميل على حدة، كما أننا نسعى جاهدين لتجاوز نطاق أعمالنا لتلبية احتياجات عملائنا.

ICCC offers comprehensive services designed to provide long-term value to our customers and the community. As one of the leading infrastructure services company, we believe in customer relationships. We offer services that are completely customizable as per customer requirements and strive to go beyond our scope to fulfil our customer's needs.



خدماتنا تشمل:

- المقاولات العامة والصيانة
- تصميم وبناء المجمعات التجارية والسكنية
- التصميم والبناء والتشغيل والنقل
- تصنيع وتركيب هياكل الصلب الخفيفة والثقيلة

OUR SERVICES INCLUDE:

- General Contracting & Maintenance
- Design & Building of Commercial Residential Complexes
- Design, Build, Operate and Transfer
- Manufacturing and Installation of Light and Heavy Steel Structure

أبرز أعمالنا

FEATURED PROJECTS

اسم المشروع	القيمة (درهم)	الملاحظات
القرية العمالية	١,٠٤٦,٩٠٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
قرية الراحة	٦٦٢,٦٠٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
مدينة ناصر السكنية	٨١,٥٥٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
مجمع سوايد السكنى	٨,٨٧٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
مدينة ماونتين غيت لسكن العمل	٨,٩٠٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
مدينة السلام العمالية	٧٤٨,٣٠٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
مدينة رازين لسكن العمل	١,٧٦٠,٠٠٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
ساند سيتي	٥٠,٠٠٠,٠٠٠	تم تسليم المشروع
مشروع القصر	٢٠٠,٠٠٠,٠٠٠	قيد الانشاء
مشروع القناة	١,٠٥٠,٠٠٠,٠٠٠	قيد الانشاء

NAME OF PROJECT	VALUE AED	REMARKS
WORKERS VILLAGE REAL ESTATE	1,046,900,000	COMPLETED
RAHA VILLAGE REAL ESTATE	662,600,000	COMPLETED
AL NASR RESIDENTIAL CITY	81,550,000	COMPLETED
SAWEED	8,870,000	COMPLETED
MOUNTAIN GATE	8,900,000	COMPLETED
AL SALAM CITY	748,300,000	COMPLETED
RAZEEN PROJECT	1,760,000,000	COMPLETED
SAND CITY	50,000,000	COMPLETED
THE PALACE PROJECT	200,000,000	ONGOING
AL QANA PROJECT	1,050,000,000	ONGOING



لمحة عن
مشاريعنا

PROJECT
SHOWCASE

القرية العمالية

**WORKERS
VILLAGE**



القرية العمالية هي أحد أهم المشاريع السكن العمالية مؤلفة من ٤٣ مبنى وتقع على مشارف أبوظبي في مدينة مصفح الصناعية. تتضمن القرية مرافق متكاملة تم بناؤه وفقاً للتشريع التنموي الذي وضعته الحكومة وتقدم فيها مختلف الخدمات. تبلغ السعة الاستيعابية للقرية حوالي ٢٥,٠٠٠ فرد.

Workers Village is composed of 43 multiple floor buildings created and processed in accordance with the highest international standards and governmental to host workforce of different categories.



قرية الراحة

AL
RAHA
VILLAGE



مجتمع آخر لسكن العاملين، ويقع مدينة القرى الصناعية في أبوظبي، تتضمن قرية الراحة جميع المرافق اللازمة للعمال المؤلفة من ٤٩ مبنى وجميع الملحقات للضيافة والرياضة والترفيه.

تأمين الشركة إدارة جميع المرافق والخدمات للقرية بقدرة استيعابية ٣٢,٠٠٠ فرد.

Another residential city for workers is managed by our company, Al Raha Village is located in Al Mafrq Industrial Area in Abu Dhabi hosting all the necessary facilities and amenities across 49 multiple floor buildings.

Our company provides a full-fledge service to host up to 32,000 residents.



القناة

ALQANA
PROJECT



القناة هي وجهة ترفيهية جديدة تناسب كل الأعمار، وتحتفي بتاريخ أبوظبي الحافل بالأحداث وحاضرها المفعم بالحيوية والنشاط ومستقبلها الواعد. وقد صُمِّم هذا المشروع ليعكس عظمة أبوظبي، بدءاً من ثقافتها المحلية الآسرة وحتى مكانتها المرموقة بوصفها عاصمةً للمركز التجاري في المنطقة.

AlQana is a new entertainment destination that suits all ages and celebrates Abu Dhabi's colorful past, dynamic present, and bright future. It was conceptualized to highlight all the things that make Abu Dhabi great – from its fascinating local culture to its prominent stature as the capital of the region's commercial hub.



بيانات الإتصال

CONTACT DETAILS

MAIN OFFICE

T : +971 2 553 5000

F : +971 2 555 1888

P.O.Box : 8355, Abu Dhabi - UAE

Address :

Mussafah, 12th street,
Abu Dhabi, United Arab Emirates.





Part of

